
Jeg ønsker med dette å komme med innspill til revisjon av Kommunedelplan Knarvik – Alversund; 

 
Det gjelder et allerede etablert felles nøsteområde på Alverneset der det har foreligget byggetillatelser, 
hvor området er sprengt ut, delvis bebygd og fremstår i dag som uferdig. 
 
Det har vært uttalt fra Lindås Kommune at slike områder skulle omfattes av den revisjon som nå pågår og 
jeg forventer derfor at det vil gjelde vårt område også. 
 
Dette området bør i sin helhet vises som et nøsteområde i kommunedelplanen. Det å få etablert 
gjenstående nøst vil heve det estetiske utrykket av område betraktelig. Skjæringer etter 
sprengningsarbeider framstår i dag som svært skjemmende og jeg kan ikke se noen ulemper med at det 
bygges de nøst som opprinnelig var tenkt på disse tomtene. Se kartutsnitt og bilde under. 

 

 

  


